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Guds Tilveiebrakte Vei For Denne Dag 
 

La oss vende oss til Skriften for en liten tekst nå om Herren vil. Og husk, 
at i morgen kveld er det bønn for syke igjen. Og når jeg taler… Hør etter! Prøv 
alle å gjøre dette: Ikke vent på at noe skal skje. Alt dere har å gjøre, er å tro 
Gud rett nå. Ser dere? 
2 Det har vært alle slags tjenester. Jeg tror at Gud i disse siste dager har gitt 
oss alt det som står i denne Boken (Bibelen). Alt Han lovet har vi sett, og 
fremdeles ser det ut som om folket ikke kan gripe det. Men dem som er utvalgt 
til å gripe det, vil gripe det, og bare dem. En som er blind kan ikke åpne 
øynene til en annen som er blind. 
3 Vi tror at Jesus Kristus er den samme i går, i dag, ja til evig tid. Han er 
ikke død, men levende i all evighet. Og Han er her i kveld. Vi er i Hans 
Nærvær i kveld. Han er her for å stadfeste et hvert løfte som Han har gitt for 
denne dag. Han er den samme  i går, i dag, ja til evig tid. Så alt som han var, 
det er Han i kveld. La oss tro Ham nå som vi leser hans Ord og taler om Ham 
for de neste 15 til 20 minutter, i Første Mosebok det 22de kapittel, og det 7de 
og 8de vers, for en tekst. 

Da talte Isak til Abraham, sin far, og sa: Du 
far! Han svarte: Ja, min sønn! Han sa: Se, 
her er ilden og veden, men hvor er lammet til 
brennofferet? 

Abraham svarte: Gud skal selv utse seg 
lammet til brennofferet, min sønn. Så gikk de 
begge sammen. 

Herre Jesus, velsign Ditt Ord. Må det ikke vende tomt tilbake, men må sæden 
falle i jorden og bringe fram frelse til dem som er i behov, både fysisk og 
åndelig. Vi overgir oss selv til deg nå, forsamlingen, Ordet, teksten og alt. Må 
den Hellige Ånd ta over våre vesener slik at vi kan se Jesus Kristus. Amen. 
4 Jeg vil tale i de neste minutter om: ”GUDS TILVEIEBRAKTE VEI FOR 
DENNE DAG.” Gud har alltid hatt en vei. Og Gud har en vei for denne dag, 
for Han har alltid laget en vei for alle ting. Gud i begynnelsen visste om enden. 
Han legger ut Skriften for hver tidsalder. Gå ikke glipp av å se dette nå! I den 
tidsalderen når Han kommer, så er vanligvis tjenesten oppblandet i ismer osv, 
og tradisjoner, slik at den er millioner av mil borte fra Ordet! 
5 Gud forandrer aldri på Sitt system. Han forandrer aldri på Sine veier. Han 
gjør det alltid på samme måte. Det har han alltid gjort, og Han må også gjøre 
det denne gang. Og gjennom dette så virker Gud og stadfester Ordet, som jeg 
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sa til dere sist kveld, at Gud gjør Sin Egen tydning. Gud trenger ingen til å 
tolke Ordet for Ham. Han tolker Det selv ved å stadfeste Det. Han gjør Det 
virkelig. 
6 Og når Gud sier at han vil gjøre bestemte ting, og så gjør det, da er det 
ingen spørsmål om det. Det er slik han gjør det. Så Gud har tilveiebrakt en vei 
for oss, Gud elsker Sine barn. Han elsker Sitt folk, Han ønsker å hjelpe dem. 
Han ønsker å hjelpe deg mye mer enn du er villig til å bli hjulpet. Om dere 
kunne få dette inn i deres hjerter, at Gud er mer villig til å hjelpe deg enn du er 
villig til å hjelpe deg selv. Han har en vei. 
7 Og den eneste måten han kan virke på, er gjennom Hans vei. Dere må 
komme på Hans betingelser! Ikke på deres egne betingelser, men på hans 
betingelser. Dere ønsker det på en spesiell måte, men Han gir det bare på Hans 
måte, slik som med Na’aman  ved elven (Jordan). Han sa at vannet var mye 
renere og bedre der han kom fra, men det var ikke hva profeten sa. Han sa, 
”Dykk deg her.” Han dykket seg en gang, og spedalskheten var der fortsatt. 
Han dykket seg 6 ganger, og den var fortsatt der. Han var nødt til å adlyde og 
komme Guds vei. 
8 Og da han til fulle adlød Guds vei så forsvant Spedalskheten. Og jeg sier i 
kveld, om vi adlyder Guds tilveiebrakte vei så vil spedalskheten forsvinne, 
sykdom vil forsvinne. Alt vil forsvinne. Men vi må komme Hans vei for denne 
dag. Å dykke seg i Jordan nå, ville ikke gjøre noe godt. Det var for Na’aman. 
Loven var for Jødene, nåden var ved Kristus. Men hver tidsalder har sin del av 
Evangeliet -- allerede forutbestemt.  
9 Denne Bibel er en fullstendig åpenbaring av Jesus Kristus. Det kan ikke 
legges noe mer til Det, eller taes fra Det. Den person som gjør det er forbannet. 
Vi kan ikke legge noe til Det, eller trekke noe fra Det. Vi må se inn her, og se 
hva som er løftet for denne tid, og så se det skje. Det er Gud som tolker Sitt 
Eget Ord. 
10 Når Ordet sa at en jomfru skulle bli fruktsommelig, så gjorde hun. Det er 
Guds tolkning av Det. Så hva Han lover, det gjør Han. Vi ser nå at Gud ikke 
forandrer Sitt system i å gjøre ting. Han gjør det alltid på samme måte. Vi 
forandres konstant, fordi vi er begrenset. Vi gjør alle slags feil. Vi kan bli 
bedre, men Gud er Uendelig. Hans første avgjørelse er fullkommen hele tiden. 
Han kan aldri bli visere, for Han er Kilden til all visdom. Han er all Makt, 
uendelig, alle steds nærværende. Så når Han sier at du kan (henge sjelen din på 
Det,) da er det fordi det er sant. 
11 Noen kirker sier, ”Hvis vi ikke tror dette, så tror vi det. Gud vil aldri 
dømme verden ved en kirke. Han vil dømme verden ved Jesus Kristus, og 
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stå opp på dine føtter og bli gjort frisk, og gå ut herfra og herliggjør Gud. Gi 
ham en hånd noen av dere. Der er han, på sine føtter.  
94 Hvor mange her inne er det som tror? Løft opp deres hender. Stå opp på 
deres føtter, resten av dere som ønsker å bli helbredet. Stå opp, i Jesu Kristi 
Navn. Løft deres hender; pris Gud, gi Ham pris og ære. Takk Herren for deres 
helbredelse. Jesus Kristus er den samme i går, i dag, ja til evig tid. Broder, 
legene har sviktet. Dette er Guds tilveiebrakte vei. Tro det. Hvor mange ønsker 
å akseptere Guds tilveiebrakte vei? Løft opp deres hender og gi Gud ære, 
enhver av dere, og tro at dere er helbredet i Jesu Kristi Navn. 
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88 Her er en dame rett bak henne. Hun lider fra et nervøst sammenbrudd. Å, 
Gud, om hun ikke…Hennes navn er frøken Starr. Tro; og Jesus Kristus vil 
gjøre deg frisk. Stå opp på dine føtter og aksepter din helbredelse. Hvis jeg er 
en fremmed for deg, så vink med hånden. Sammenbruddet er over. Jesus 
Kristus har gjort deg frisk. Hva lovet Han? Han lovet det. Tror dere? 
89 Det sitter en dame rett bak henne. Hun ber. Hun er nervøs. Hun har 
forviklinger. Hun ønsker å slutte med røyken. Hennes navn er Fru Borden. 
Reis deg opp, Fru Borden. Dine sigaretter er det over med. Jesus Kristus gjør 
deg frisk. Jeg har aldri sett kvinnen i mitt liv. Tror dere? Dere vet at jeg kan 
ikke gjøre dette. Det er Jesus Kristus. Hva er det? Ordet er raskere, kraftigere 
enn noe toegget sverd, en Skjelner av hjertets tanker og råd. Det er Ordet, 
Jesus Kristus, den samme i går, i dag, ja til evig tid. Kan dere tro det? 
90 Her sitter en mann over her med en brokk, med hjertetrøbbel. Det 
stemmer. Jeg kjenner ikke mannen. Jeg har aldri sett ham. Men han er en 
forkynner. Predikant Kinsey. Det stemmer. Tror du, sir? Stå opp på dine føtter 
og ta imot din helbredelse. Jesus Kristus gjør deg frisk. Forresten, ville du 
gjøre meg en tjeneste, i å være en forkynner? Legg dine hender på din hustru. 
Hun lider av nyretrøbbel, med levertrøbbel, med overvekt, og med 
komplikasjoner. Legg dine hender på henne, og det vil forlate henne, hvis du 
kan tro. 
91 Det sitter en mann rett bak deg, og han er skygget til døden. Det er kreft. 
Han lider av en svulst, kreft, nervøsitet. Hans navn er Herr Young. Tro nå. 
Jesus Kristus gjør deg frisk. Tror du det? Aksepterer du det? Ja vel, sir. Her 
ligger en mann på en båre. Sir, jeg kjenner deg ikke. Hvis jeg kunne helbrede 
deg, så ville jeg gjøre det. Jeg er en fremmed for deg. Du kom hele denne 
veien. Du har gjort en anstrengelse for å komme hit. Du kan ikke skjule hva 
som er galt med deg. Men jeg kan ikke helbrede deg. Du har kommet hit med 
din hustru. Det er henne som sitter der med en ferskenfarget kåpe på seg.  
92 Det stemmer. All right. Mannen er skygget til døden. Han kan bare leve en 
titen tid. Han har kreft. Du lider også, søster. Tror du Gud kan fortelle meg hva 
du lider av? Du har ryggproblemer. Det stemmer. Stå opp hvis det stemmer. Ja 
vel. Motta din helbredelse. Bare tro det. Legg  hånden på din mann. Tror du at 
jeg er Hans profet, sir? Hvis du fortsetter å ligge der, så vil du sikkert dø. Du 
kan ikke leve. Det er alt. Legene har gitt deg opp. Kreften har spist deg opp. 
Jeg har sett vanskeligere tilfeller enn deg bli helbredet.  
93 Jeg kan ikke helbrede deg, men om du bare vil akseptere det, og tro det… 
Tror du det? Det er din eneste sjanse. Din siste time går forbi. Tror du det? 
Hvis du gjør, så stå opp av den båren. Kom deg opp derfra, i Jesu Kristi Navn, 
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Jesus Kristus er Ordet. Han vil dømme kirkene (menighetene) ved Ordet! Og 
hvis dette er åpenbaringen av Jesus Kristus (Bibelen) for alle tidsaldre, og for 
denne tidsalder, da har han åpenbart i denne Bibel hva Han vil gjøre i denne 
tidsalder, når vi ser hva Han lovet å gjøre. Ikke en jomfrufødsel, det var for 
2000 år siden. 
12 Men hva Han lovet å gjøre i dag, hva Han sier at han vil gjøre i dag, det er 
hva han er i dag. Mange ganger så sier folk, ”Vel, jeg tror ikke dette.” Vel, da 
fortolker dere Det igjen. Dere bare tar n o e  av Det, og ikke alt av det. Jeg vil 
at dere skal huske på, at Gud alltid forblir den samme, Hans Ord. Og hva Han 
sier, det vil han gjøre. Han viser at Han kan ikke forandres. 
13 I Første Mosebok kapittel 1, så sier Han, ”La enhver sæd bringe fram av 
sitt eget slag.” Rett her så møter vi noe som klinker ut hele utviklingslæren 
(Darwin). Dere kan ikke krysse ting. Ta for eksempel en hest og et esel. Ta og 
kryss dem, så får dere et muldyr. Men et muldyr kan ikke bringe fram et 
muldyr igjen. Det stopper rett der. Enhver sæd av sitt slag. 
14   Dere kan lage en krysning, men det forandrer seg selv rett tilbake igjen. Det 
viser at det ikke utvikler seg slik som det. Nei, sir. Dere kan krysse spinat og 
noe annet sammen, og få fram en kål. Men dere kan ikke avle det tilbake igjen. 
Nei, sir. Dere kan krysse mais, men om dere planter den kryssede maisen, så 
får dere ingen ting. Dere må krysse det hver gang, fordi Gud sa, ”La hver sæd 
bringe fram av sitt eget slag,” ikke ved å krysse ting. Se hva verden har 
kommet til i dag. Jeg leste en artikkel i ”Det Beste,” at kvinner om ca 20 år fra 
i dag, ikke vil få barn om det fortsetter slik. De spiser krysset mat. Det er ikke 
meningen at de skulle spise den slags mat, men menneskene skulle spise det på 
den måten det var skapt. Det er årsaken til at de ikke kan oppbevare maten slik 
som før. Den er krysset og oppblandet, den er blandet på alle slags måter. 
15 Det kommer til det punkt hvor hele menneskeheten blir ødelagt ved sine 
egne framskritt, ved å ta ting som Gud har laget godt, snu rundt på det og gjøre 
det på en annen måte, på deres egen måte. La det være slik Gud har skapt det! 
De har til og med kommet dit hen i dag, at de prøver å krysse menighetene, fra 
den ekte dåpen i den hellige Ånd til en håndhilsning, eller en slags sprinkling i 
stedet for vanndåp. 
16 Å du verden! Hele greia er krysset! Hvis dere har en kunstig plante, så må 
dere dulle med den som med en baby. Dere må dusje den og holde insektene 
borte fra den. Slik er det ikke med en ekte sunn plante. Den er sterk og 
motstandsdyktig. Den tåler tørke, og om det kommer noen insekter på den, så 
har den nok motstandskraft til å avvise insektene. Slik er det med en ekte 
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Kristen Du behøver ikke å dulle og stelle med ham, og fortelle det ene eller det 
andre. Han har noe i seg ved dåpen i den Hellige Ånd som løser ut alle ting. 
17 Du behøver ikke å dulle med ham, for han er en ekte Guds plante. Han har 
noe i seg som kan krige. En Kristen kjemper for hver tomme grunn han står på. 
Han må gjøre det. Eva prøvde å krysse Ordet i begynnelsen, og Gud sa, ”Den 
dagen dere eter derav, den dagen skal dere dø.” Hun prøvde å krysse det med 
kunnskap, og da hun gjorde så mistet hun rett der hele menneskeheten over til 
djevelen, når hun prøvde å blande Guds uforfalskede Ord med kunnskap. 
18 Det kommer ikke fra kunnskapen av Ordet, men Det kommer ved den 
Hellige Ånds Kraft! ”Ikke ved makt, men ved Min Ånd sier Herren!” det er 
slik Gud gjør det. Guds Ord er en sæd av Evig Liv. Om du prøver å krysse det, 
hva gjør du da?, du dreper deg selv med det, Det vil ikke virke. Det kan ikke 
blandes. De har aldri funnet en bedre måte å gjøre det på enn på Guds måte. 
De har aldri funnet en bedre måte for en kylling å bli født inn i denne verden 
på, enn å hakke seg ut gjennom skallet. Visste dere det? De har aldri funnet en 
bedre måte. Den lille fyren er født med et nebb, og han må begynne å arbeide 
for å få hodet sitt fri. Han må hakke seg ut. Det er Guds tilveiebrakte vei. 
19 Om du tar ham ut av skallet så dreper du ham. Han må komme Guds vei! 
Det er hva som er galt med Kristne i dag. Vi har smigret (bløtgjort) dem ved å 
ta dem i hånden, og brakt dem inn i hemmelighet og sluttet dem til 
menigheten. Hva de trenger, er et gammeldags bønnealter for å be seg 
gjennom til de løser seg selv, og kommer Guds tilveiebrakte vei, til de frir seg 
selv fra verden! 
20 Vanskelighetene i dag, er at de skriver sitt navn i ei bok, og slutter seg til 
menigheten, det er det hele. Men Guds vei er å bli der til du har grått deg 
gjennom til Gud har gitt deg en ny fødsel! Det er nøyaktig rett! Om du pirker 
ham ut, så vil det drepe ham. Det er hva som er i veien med folk i dag, de liker 
ikke den nye fødsel. De snor seg unna. De liker den ikke. De har en erstatning 
for den nye fødsel: Kom opp og tro, det er alt du har å gjøre. Djevelen tror, og 
han er ikke født på ny! Dere vet det, gjør dere ikke? Der er en ny fødsel, og det 
er noe som følger med. Det er upassende og usmakelig for verden. En fødsel er 
noe griseri. Jeg bryr meg ikke om hvor det er. Om det er i en grisebinge eller 
på et sykehus, en fødsel er noe griseri. 
21 Slik er det også med den nye fødsel, den får deg til å gjøre ting du ikke 
tenkte at du ville gjøre. Den får deg til å komme ned til alteret og rope og 
skrike, den vil vaske malingen bort fra ansiktet ditt, og du vil løfte hendene og 
prise Gud, tale i tunger, og alle slags ting. Den nye fødsel vil gjøre det fordi 
det er Guds tilveiebrakte vei til å bli født på ny. Du må dø! Du må dø før du 
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hjertene i oss da Han talte til oss langs veien?” Jesus var oppstanden fra det 
døde. De visste det ikke. De snakket til Ham, de visste det ikke. Men da de var 
kommet inn i huset og lukket døren, så gjorde Han noe som Han gjorde før 
korsfestelsen; det åpnet deres øyne. De så at det var Ham.  
83 Nå igjen, Herre, må våre hjerter brenne i oss som vi drar hjem i kveld, slik 
deres (hjerter) gjorde, for vi vet at Du talte til oss langs veien. Gjør de ting i 
kveld som Du gjorde da Du var her på jord, for Du er den samme i går, i dag, 
ja til evig tid. Vi spør om det i Jesu Kristi Navn. Amen. 
84 Bare vær i bønn, og tro. La oss konsentrere oss om denne siden først. Tro 
Gud, uansett hvor i bygningen du er. Jeg ønsker at alle ville være ærbødige og 
sitte stille, i bønn. Dette er totalt umulig. Jeg talte denne morgen ved 
forkynnerfrokosten om, ”Et Paradoks.” Et paradoks er usannsynlig, noe 
usannsynlig, men likevel sant. Dere vet, at om den Hellige Ånd ville stå her og 
tale noe til forsamlingen som jeg ikke vet, så er det nødt til å være et paradoks. 
Det er noe som ikke kan forklares.  
85 Jeg vet ikke om Han vil, jeg bare håper at Han vil, og stoler på at Han vil. 
Bare be og si, ”Herre, jeg vil tjene Deg hele mitt liv.” Gud vil at du skal 
omvende deg. Hvis du ikke er omvendt, så omvend deg og si, ”Jeg ønsker å 
omvende meg Herre. Og jeg vil at Du skal helbrede meg. Jeg vil at Du skal 
velsigne meg. Helbred meg nå, Herre, jeg er Din tjener.” 
86 Har dere gitt ut bønnekort i dag? Jeg skulle til å spørre Billy om… hvis 
han ikke gjorde det, så vil jeg kalle en bønnelinje. De ga ikke ut bønnekort i 
dag. Bare sitt ærbødig, og be. Nå, i Jesu Kristi Navn, så tar jeg enhver ånd her 
under min kontroll til Guds ære slik at Hans Ord kan bli gjort kjent, slik at på 
dommens dag vil vi ikke ha noen unnskyldning. Se denne veien, og tro. Be va 
hele hjertet. Bare be ydmykt. Ikke kjemp med det. Bare slapp av og si, ”Herre, 
Du ga løftet. Jeg tror Deg.” Det er hva jeg må gjøre. 
87 Jeg vet at jeg ikke trenger å spørre dere, men hvor mange er det som har 
sett dette Lyset? La meg se deres… som har sett bildet av det. La meg se deres 
hender, dere som har sett bildet av det? Kan dere ikke se Det rett der? Dere ser, 
det er en annen dimensjon. Det er over den damen. Hun lider av vanskeligheter 
i hennes bein og rygg. Tror du at Gud kan helbrede deg søster? Hva var det du 
berørte? Du kjenner meg ikke, men du rørte ved noe. Hvis Herren Jesus vil 
fortelle meg hvem du er, ville det hjelpe deg til å tro bedre? Du er Fru Phillips. 
Hvis det stemmer, så stå opp på dine føtter. All right. Jeg har aldri sett henne i 
mitt liv. Hva var det Hun rørte ved? Gå og snakk med kvinnen etterpå. 
Smertene er borte nå. Du er frisk. Dra hjem og vær frisk. 
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før Han gjør det? Gud velsigne dere. Se nå her. Hvis jeg har fortalt dere 
sannheten, så er Gud forpliktet til å svare meg. Hva vil.  
79 Han legger ordene i min munn, og de materialiserer seg. Det stemmer. Det 
er Hans Ord; det må gjøre det. ”Jeg har sendt Mitt Ord, og det vil ikke vende 
tomt tilbake.” Hvis jeg kunne helbrede, så ville jeg gjøre det. Det er akkurat 
som den ærbare Broder Upshaw vi snakket om, denne gamle mannen som satt 
der bak i den rullestolen, en galant gammel mann. Jeg ville ha helbredet ham 
om jeg kunne. Jeg forlot plattformen, og jeg så ham komme gående i et syn. 
Jeg kalte ham ut og fortalte hva det var. Det avgjorde det. Han sto opp og gikk 
på plattformen, og berørte sine tær etter å ha vært krøpling i 66 år. Ser dere? 
80 Den samme kvelden var det en farget dame, med sitt barn, der nede på 
siden… Jeg sa, ”Jeg ser en doktor med briller på seg, og han opererer på en 
liten farget jente; det er en lammelse i hennes hals.” En gammel farget kvinne, 
(vi) kunne nesten ikke holde henne borte fra plattformen. Hun sa, ”Herre, 
nåde, det er mitt barn.” Og her kom hun. En flokk med hjelpere kunne ikke 
engang holde henne. Jeg sa, ”Lille tante, (Am. Klengenavn – Red,) det vil ikke 
gjøre deg noe godt å komme opp hit. Det er ikke… Det er Gud. Bare tro.” Og 
hun kom seg ned på sine knær og begynte å be. Jeg så over forsamlingen,(et 
syn) og jeg så en liten farget pike med ei dukke i sine armer komme gående 
ned midtgangen. Jeg så på den lille fargede piken, og kikket tilbake hit, og det 
var den samme. 
81 Jeg sa, ”Det er besvart.” Opp kom hun, bort fra båren. Ser dere? Det er 
Gud. Ser dere? Intet (menneske) kan helbrede. Det er din tro på Gud. Bibelen 
sier at han er en Yppersteprest rett nå, som kan bli rørt ved skrøpeligheter. Tror 
dere det? En Yppersteprest. Hvis Han er en Yppersteprest, hvordan vil Han 
opptre? Hvis Han er den samme i går, i dag, ja til evig tid, så vil Han oppøre 
Seg på samme vis i går, i dag, ja til evig tid. Be, og la den Hellige Ånd… Bare 
be og si til Gud, ”Gud, denne mannen som står der kjenner meg ikke. Men hva 
han sier gjør det forståelig. Du er den samme. Du er Kristus. Jeg er syk. Jeg er 
trengende, og om Du vil la meg… Hvis jeg ikke har tro til å gjøre det, så la 
noen som jeg kjenner ha tro. Du kaller, la meg, eller den personen røre kanten 
av Din kledning i herlighet. Og hvis den mannen er ute av veien, så kan Du 
bruke hans munn for å tale tilbake, og bare gjøre det på samme måten som da 
Du var her på Jord. Da vil jeg vite at Du er den samme i går, i dag, ja til evig 
tid.” 
82 La oss bøye våre hoder. Herre Jesus, jeg snur meg fra evangelisme til 
profetisk gjerning, likevel tror jeg Deg, Herre; Du lovet det. Og jeg ber om at 
Du vil gi det i kveld. Gi det. Hør meg. Når denne forsamling går herfra i kveld, 
og vi går hjem. Må vi si som disse som kom fra Emmaus, ”Brente ikke 
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kan bli gjenfødt. Enhver sæd må dø før den kan reprodusere seg selv igjen. 
Med mindre den dør, så blir det bare det ene. 
22 Et menneske må dø til sine egne tanker. Han må dø til det å tenke noe som 
helst, foruten Guds Ord, og komme Hans vei. Vi møter Gud på Hans grunn. Vi 
møter Ham ikke på våre tanker. Vi møter Ham på den måten Han har sagt vi 
skal møte Ham på. Det er Guds tilveiebrakte vei for oss. Folket snor seg bort 
fra det, de vil ikke ha det, men det er likevel sannheten. 
23 Det produserer død. Du må dø. Dø til dine tanker. ”Vel, jeg vet at Bibelen 
sier det, men jeg kan ikke forstå det.” Stå der til Gud åpenbarer det. Det 
stemmer. Det er den nye fødsel. De har aldri funnet en bedre måte for gjessene 
og endene å reise sørover på enn å sverme. Du kan se dem samler seg først. 
Det er et instinkt som trekker dem sammen. De samler seg i svermer før de 
begynner å fly, før de drar sørover. Hva er det? Det er vekkelsestid. 
24 Når de samler seg, så har du aldri hørt en slik kakling i ditt liv, når dere 
hører gjessene kommer sammen. Og der er ingen bedre måte for dem å gjøre 
det på. Mange ganger oppe i nord, jeg har sett når det første kalde været 
begynner i Canada. En flokk med ender som er født rett der på innsjøen. De 
har aldri vært borte fra den innsjøen, disse små fyrene. Det første som skjer når 
en kald bris kommer ned fra nord… Denne andriken er den fødte leder, 
kommer rett ned der på sjøen mellom dem og begynner å tute tre fire ganger 
opp i luften, og enhver and i dammen kommer rett til ham. Og han løfter seg 
opp og drar strake veien rett til Louisiana og rismarkene der. Hvorfor? De har 
aldri funnet en bedre måte å komme dit på! 
25 Du kan ikke drive dem sammen. Du kan ikke samle dem sammen i ei 
kasse. Om du setter dem i ei kasse og kjører dem ned dit… Den anda har bedre 
vett enn det. Om du setter dem i ei kasse, så vet de at det bærer rett til 
slaktebenken. Det er nøyaktig rett. De reiser på Guds tilveiebrakte vei! Det er 
hva menneskene burde gjøre i dag, og ikke samle seg i ei denominell kasse, 
men komme slik som Gud sier vi skal komme inn, ved dåpen i den Hellige 
Ånd og den nye fødsel. 
26  En svermende vekkelse. Ikke menighetstilslutning, ikke lokkende fra dør 
til dør og dele ut blader, men en fødsel, født på ny , fylt med den Hellige Ånd, 
på Guds måte, fri fra deg selv og fra verden. Tro på Guds Ord, for timen er 
her. Det er hva vi må tro. Jeg bryr meg ikke om hvor mange som ville dra til 
den lille andedammen der oppe og si, ”Vent litt, du lille and, vi har noe å si 
deg. Vi har en utdannet and her. Han har en P. D. LL. D (tittel). Han kan lede 
dere.” 
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27 De endene har bedre vett enn det der. Ja så men. De bryr seg ikke med 
hans bedre utdannelse, eller hva det er. De kan fortelle hva det er ved et 
bestemt kvakk. Du verden! Menigheten burde vite så mye om Guds Ord. Det 
er en bestemt uklar lyd. Bibelen sier, Paulus sa, ”Dersom basunen gir en uklar 
lyd, hvem kan da gjøre seg rede til strid?” Det stemmer. Hvis menigheten gir 
en uklar lyd om tilslutning… Gud sa ”fødsel.” 
28 Hva fødselen gjorde der, vil den gjøre i dag, fordi Jesus Kristus er den 
samme i går, i dag, ja til evig tid. Så hva Han var da, er Han i dag. Hva de 
gjorde den gang, er det samme vi gjør i dag. Det samme vi har, hadde de der. 
Hvis noe i det hele tatt kommer, så kommer det på den måten. 
29 Guds tilveiebrakte måter forandres aldri. Endene forandrer det aldri. De 
svermer hvert år, de drar nord, sør, eller hvilken vei de drar, men de svermer 
først. Det er slik Gud gjør det. Han sender Sitt Ord i rett tid, i rett tid 
manifesteres Det.. Og jeg bryr meg ikke om hvor mange ting som pågår. Når 
de ser Guds Ord for den dag stadfestet og lovet, så kan ingenting stoppe dem! 
30 ”En jomfru skal unnfange.” Og da… ”Herren Gud skal oppreise en Profet 
lik meg,” sa Moses. Og når de så Han komme og gjøre de ting Han gjorde, så 
visste de at han var Messias! Da Filip så dette gjort, så sa han, ”Du er Kristus, 
Israels Konge.” Han visste det fordi Ordet lovet det, og Det levde på den tid. 
Uansett hvor mange Fariseere og Sadduseere som sto rundt, doctors of divinity 
(folk med doktorgrader – Red), det stoppet ikke ham det minste, fordi han så 
etter det Tegnet. 
31 Og da han så det gjort, så var det Tegnet for den tiden! Der er hva han så 
etter. Guds tilveiebrakte vei! Ja, sir. Du kan ikke gi ei and noen utdannelse. 
Han kunne ikke gjøre det. Han ville ikke ha det.  Resten av endene ville ikke 
følge ham, uansett hvor mange doktorgrader han hadde… ”Se nå her, jeg har 
vært på andeskole. Jeg vet alt om det.” Det ville ikke hjelpe. De andre endene 
ville ikke følge ham, ikke om de var ekte ender. Amen. For de ser etter et 
bestemt tegn. Og når de ser det tegnet, så tror de det. 
32 Og når ei and har en måte å vite det på, hva da med en gjenfødt Kristen? 
Vi burde kjenne Jesus Kristus i Kraften av Hans Oppstandelse. Gud gjør det på 
Hans tilveiebrakte vei. Husk at utdannelse er ikke instrumentet til å lede dem 
til Guds tilveiebrakte sted. Instrumentet som de har, er instinkt. Og de endene 
vet at instinktet vil ta dem til Guds tilveiebrakte sted. Så gjør også den Hellige 
Ånd, Den tar Menigheten til Guds tilveiebrakte sted, ikke for å slutte seg til en 
menighet, men å bli fylt med Hans Nærvær, å se Hans Ord manifestert og 
stadfestet. Det er alltid Guds  tilveiebrakte vei for Menigheten, for folket, å 
bringe dem til stedet som Gud har beredt for dem. Det er nøyaktig hvor 
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74 Det er enten sannheten eller… For meg er alt sammen Sannheten, eller så 
er ingen ting av det Sannhet. Dette er enten rett, eller ikke rett. Hva frelse 
angår, så gjorde Han det da Han døde på Golgata. Tror dere det? Ordet sier at 
Han gjorde. Den eneste ting Han kunne gjøre hvis Han sto her med denne 
dressen på, som Han ga meg, for å bevise for deg at Han var Messias… ikke 
ved naglemerker i Sine hender, enhver hykler kunne gjøre det, å lage 
naglemerker, og blod i sitt ansikt, merker og ting. Det kan gjøres. Mange 
mennesker har blitt korsfestet slik som Ham. Det er ikke saken. Men Livet 
Hans, det som var i Ham…  
75 Sønnen kan intet gjøre foruten hva Han ser Faderen gjøre. Det er Livet i 
Ham som beviser. Det var Ikke fordi Han var en Jøde, at den lille kvinnen 
trodde at Han var Messias. Men fordi Han kunne skjelne tankene i hennes 
hjerte. Det var hva som gjorde Ham til Messias. Det var måten Messias 
introduserte Seg Selv i fordums dager, at det var Hans tilveiebrakte vei for å 
gjøre Seg kjent, så er det Hans tilveiebrakte vei ifølge Skriften for denne 
tidsalder. Tror dere det?  
75 Jeg er en fremmed for enhver av dere. Jeg har sett meg omkring.  Jeg  kan 
ikke  se  en person 

jeg kjenner. Alle dere her inne, som ikke kjenner meg, og vet at jeg ikke 
kjenner dere, løft deres hender. Det er over alt. Denne personen som ligger her 
på denne båren løftet sin hånd. Han kjenner meg ikke. Ingen kjenner meg. Men 
husk, Gud kjenner dere. Gud kjenner dere. Hvis Han beviser at Han er her… 
”Hva er det Broder Branham?” Det er en gave. Hva er en gave? Det er ikke å 
ta noe, og bruke det å si, ”Jeg har en gave til å helbrede, jeg drar ut og 
helbreder denne, og denne.” Hvis jeg kunne, så ville jeg sannelig gjøre det. 
Men en gave… dere feiltolker en gave. 
77 En gave er bare å få deg selv ut av veien, slik at den Hellige Ånd kan bruke 
deg. Ser dere? Det er en gave. Det er hva en forkynner er. Han taler ikke hva 
han ønsker å tale om. Han bare får seg selv ut av veien. Det er en gave. En 
inspirasjon kommer, og han taler gjennom den Hellige Ånds inspirasjon. 
Enhver annen gave er på samme måte. De første Gudgitte gaver er, først 
apostler, så profeter, lærere, pastorer og evangelister. Det er tjenestene. Det er 
deres gaver. 
78 Jesus lovet at han ville gjøre det i de siste dager. Hvis Han gjør det, hvis 
Han lovet at han ville gjøre det, hvor mange vil tro og akseptere Ham i kveld? 
Løft opp din hånd og si, ” Jeg aksepterer ham.” Hvor mange her inne… Takk. 
Hvor mange er det her inne som ikke har vært på slike møter før? Løft deres 
hender. Du verden, det er nesten halve forsamlingen. Hvor mange tror likevel, 
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68 Herre, disse som har sine øyne åpnet i kveld, må vi se Jesus i vår midte. 
Må en hver syk person bli helbredet, må dette avgjøre det Herre, at de fra 
denne time aldri tror noe annet enn at Du er Messias, at de kommer Guds vei. 
Mange som er her i kveld, er døende. Det er mange her i kveld som ikke vil 
være her om en uke fra i dag om ikke Din hjelp kommer. Far, Du er bare 
ansvarlig for hva Du lovet, men Du har lovet at vi skulle se Deg. Du lovet, at 
det som Du gjorde skulle også vi gjøre. 
69 Dette er timen, jeg har bekjent det, jeg tror det, og jeg hørte at Du sa så. 
Ditt Ord sier så. Du stadfester det, og jeg vet at det er sant. La det nå bli kjent, 
Herre, det er skrevet. La det nå bli kjent for Guds Kongerikes skyld. Amen. 
70 Jeg tror ikke at vi skal kalle fram noen bønnelinje. Jeg tror at jeg skal 
bruke det rett herfra. Hvor mange av dere er det som er syke? Hold (opp) deres 
hånd som vitne på at du er syk. Hvor mange av dere er det som vil vitne om 
dette, ”Broder Branham, jeg er ikke frelst.” Vil dere løfte deres hånd? ”Be for 
meg.” Gud velsigne deg, deg, deg, deg, og deg. Det er fint. Gud velsigne deg. 
”Jeg er ikke frelst.” 
71 Dere som løftet deres hånd, og dere som ikke gjorde det. ”Men Broder 
Branham, jeg ønsker å bli frelst.” Vil du løfte din hånd? Hva er større i verden 
enn frelse? ”Be for meg, jeg ønsker å bli frelst.” Vil dere løfte deres hender, 
over hele bygningen, jeg ønsker… Hvor mange er det som ikke har mottatt den 
hellige Ånd? Si, ”Jeg vet at jeg må motta Den. Jeg har ikke; men ønsker.” All 
right, det er ganske mange som ikke har. Kristus holder Sitt Ord, og du blir 
nødt til å holde troen på Ham. Han er Ordet. Hebreerbrevet kap. 4, sier at Guds 
Ord som er Kristus… Kristus er Ordet. Alle som vet det, si, ”Amen.” 
72 Han er Ordet, den samme i går, i dag, ja til evig tid. Hva Han var i Moses, 
var Han også i Elias. Hva Han var i Elisa, var Han i Johannes. Hva Han var i 
Johannes fullbyrdet Han Selv i…Jesus, og i dag er Han den samme som Han 
var da. Og det er fremdeles Guds Ord profetert for tiden som gjør Ham til 
Lyset som opplyser og stadfester det lovede Ordet. Vi er i endetiden venner. 
Jesus er tilstede. Jeg vet at dere har hørt det. 
73 Hva om dere aldri hadde vært seende i hele deres liv, og aldri hadde hatt 
synets sans, intet menneske hadde. Men av og til hadde du en virkelig varm 
følelse. Og jeg hadde synet, jeg kunne se, jeg kunne si til deg at det var solen. 
Du sa, ”Jeg vet ikke hvordan det skjer, men jeg har en varm følelse.” Du kan 
føle. Og jeg sa, ”Det er solen.” Hva er solen? ”Det er et lys.” Alt ville være en 
ny verden for deg. Men hva om jeg fortalte dere at Jesus sto her nå. Hva om 
jeg fortalte dere at Han er i vår midte? Han lovet det. ”Hvor to eller tre er 
samlet i Mitt Navn, der er Jeg.”  
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Menigheten skulle være i dag. Vi vet at det er sant. De har aldri funnet en 
bedre måte for en baby, enn å gråte etter det den ønsker. Om du ga ham ei 
bjelle, og sa, ”Junior, du er bare tre dager gammel, men om du vil ha 
tåteflasken, så bare løft opp bjellen og ring.” Se om det virker. Det virker ikke. 
33 Babyen gråter etter det den vil ha. Det er Guds tilveiebrakte vei… Desto 
høyere du roper… Ikke ris den lille karen. Han bare følger Guds tilveiebrakte 
vei. Det stemmer. Den eneste måten å få tak i moren på, er å gråte etter henne. 
Gud anbefaler det for Sine barn også, for Hans troende barn. Han gjør. Ikke 
intellektuelle taler. Ikke å lære en stor teologi. Han vil at du skal rope etter 
dine behov. Det stemmer. Rop etter det. 
34 Hvis dere er stive og gjerrige så får dere det aldri. Men om dere er rede til 
å varme deg selv opp litt, og rope, så vil Gud gi det til dere. Han liker å høre 
Sine barn rope. Rop ut dine behov til Gud. Gud ønsker det. Det er hans 
tilveiebrakte vei. Rop etter det. Det er slik babyen roper, og det er slik Han vil 
at dere skal rope. Gråte, hvor lenge? Hvor lenge gråter babyen? Til den blir  
tilfredsstilt! Og det er på den måten en Kristen skulle gjøre. Om du ser at Gud 
har gitt et løfte, så ikke gi opp. Rop til du får svar! 
35 Rop til du ser at Gud stadfester Sitt Ord. Og når Gud stadfester Det, så går 
du bort og takker Ham for det. Rop til du får det. Jeg liker det. Utholdene, 
holder fast. Ikke som en krysset plante som må dulles og stelles med, og bæres 
rundt. Kristne er ekte fødte Guds saker. De kjemper for sin posisjon. De 
kjemper til de er ferdige på denne jord. Hver bevegelse er en kamp. Gud sa til 
Moses, at Han ga ham landet. Han sa til Josva, ”Hvert sted du setter din fot, 
har Jeg gitt deg.” De måtte kjempe for hver tomme. Slik kjemper også vi for 
hver tomme av det.  
36 Det er ikke å bli dullet med, og rundt slik som det og sier, ”Vel, jeg skal ta 
deg over der, si hva du mener om det. Det er ingen måte å komme på. Kom og 
bli stående der til det er over! Stå der med en besluttsomhet til Gud svarer og 
stadfester. Et mennesker som tror på Gud, kan se Guds Nærvær, kjenne Guds 
Nærvær, og vite at Han er her for å svare på alt det som han lovet for denne 
dag. 
37 Rop til du får det. Hold fast på Ham, ikke gå, om du må stå dag og natt. 
Gud vil ikke at hans barn skal lytte til intellektuelle taler, men Han vil at du 
skal rope til løftet er stadfestet. Abraham hadde behov av et offer. Hva 
skjedde? Gud tilveiebrakte ham et lam. Det var Guds tilveiebrakte vei. Han 
trengte et offer, så Gud brakte det. Senere kalte han stedet for ”Jehova Jireh,” 
(Herren vil tilveiebringe). Herren selv skal utse Seg et offer. 
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38 En gang kom den gamle profeten Job i vanskeligheter. Satan ønsket å friste 
ham. Han brøt ham ned med byller. Han tok barna fra ham, all buskapen, og 
alt han eide. Så kom trøsterne. Hva gjorde de? Ingenting! De sa at han hadde 
syndet i hemmelighet, men Job holdt fast. Han ropte ut. Han var sikker på at 
han fulgte Guds befaling. Han hadde gjort nøyaktig hva Gud sa, hva Han 
hadde lovet. Gud lovet at Han skulle stå bak ham under brennofferet. 
39 Han ble der til Gud hadde tilveiebrakt et syn; han var en profet. Hva så 
han? Han så Ordet. Han så Jesus Kristus! Han sa, ”Jeg vet at min Gjenløser 
lever, og på den siste dag vil Han stå fram på støvet. Selv om hudormen 
ødelegger dette legeme, i mitt kjød skal jeg se Gud.” Ser dere? Han 
tilveiebrakte et oppstandelses-syn for ham. 
40 I å være en profet fikk han se Ordet. Han visste at hans bein og legeme 
ville stå opp igjen. Han ble spurt om han visste hvor Gud var, om han bare 
kunne se.  Han sa, ”En blomst dør og oppstår igjen. Et tre hugges ned og 
oppstår igjen. Men når en mann dør, ligger han der, når et menneske oppgir 
ånden, hvor er han da? Å skjul meg i graven, og bevar meg på lønnlige steder 
til Din vrede har gått forbi.” 
41 Så begynte tordenene å brøle, og lynet blinket, og Guds Ånd kom over 
profeten. Han så opp og så Herrens Komme. Han ropte, ”Jeg vet at min 
Gjenløser lever. På den siste dag vil Han stå fram på jorden. Om hudormen 
ødelegger mitt legeme, i mitt kjød skal jeg se Gud.” Gud tilveiebrakte Ordet, 
Jesus Kristus, og han så Ham, og han kalte Ham for Gjenløser. 
42 Israel trengte en vei ut av Egypt, og Gud tilveiebrakte dem en profet, en 
profet som stadfestet det Ordet som ble lovet til Abraham: nøyaktig Guds 
tilveiebrakte vei. De kunne ikke trene opp en soldat. De kunne ikke gjøre dette 
eller det andre. Det enesete de gjorde, var å vente på Guds tilveiebrakte vei. 
43 Han sa at Han ville bringe disse mennesker ut etter 400 år som Hans folk 
hadde vært i fangenskap. Han ville bringe dem ut med en mektig hånd. Han 
viste Sine tegn og undre og fikk ære i den nasjonen. Her kom mennene ned, og 
de ropte og ropte. Men husk, all ropingen kunne ikke forløse dem før tiden var 
fullbyrdet. Disse ting som vi ser i dag kunne ikke ha skjedd for 20 år siden, 
eller for 40 år siden. Det er i dag de skjer! Nå er tiden inne for at det skal 
fullbyrdes. Gud lovet det, og her er det. Dette er tiden! 
44 De sa, at for 100 år siden kunne ikke dåpen i den Hellige Ånd komme. De 
sa for 50 år siden… Men dere Pinsefolk beviste det, at det var Guds time for å 
utgyte den Hellige Ånd. Uansett hva Metodistene, Baptistene, 
Presbytarianerne eller Lutheranerne sa. Dere sto med Guds Ord. Modige menn 
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63 Broder, søster, Jesus Kristus lovet at disse ting skulle skje i disse siste 
dager. Jeg tror at vi lever her. Jeg tror at Han er den samme i går, i dag, ja til 
evig tid. Jeg vet ikke hvordan det skjedde, men jeg rir på det. Jeg tror at det er 
sannheten, for det er Guds tilveiebrakte vei. Jeg tror det er Budskapet for 
denne time, tiden vi lever i. Det er Guds tilveiebrakte vei. Jeg rir på det. 
64 Vil dere ikke hoppe på sammen med meg? Mens vi bøyer våre hoder. 
Himmelske Far, vi rir inn i herligheten på Ditt Ord. Vi tror at Ditt Ord er 
sannhet. Å, Gud, må hver mann og kvinne klatre om bord i Ordet. Og husk, at 
som de reiser nedover, så kan de bekjenne, ”Jeg rir på Guds løfter. De vil ta 
meg rett inn i herligheten; det er Guds tilveiebrakte vei for meg i dag. Jesus 
Kristus er den samme i går, i dag, ja til evig tid.” 
65 Du sa, ”En liten stund, og verden ser Meg ikke lenger, men dere skal se 
Meg, for Jeg vil være med dere, endog i dere.” Du lovet dette Herre, at vi 
skulle se Deg. Grekerne kom en gang og sa, ”Vi vil se Jesus.” De ble gitt dette 
privilegium. Og i kveld, Herre, så ønsker vi å se Deg. Det er vårt hjertets 
begjær. Ingen kan noen gang høre om Deg med mindre de vil se Deg, og det 
ble gitt disse Grekerne å få se Deg. Og Du tilveiebrakte en vei for oss å se Deg 
på. 
66 Du lager alltid en vei, for Du er den samme i går, i dag, ja til evig tid. En 
tjener brakte disse Grekere inn i Ditt Nærvær, og de fikk se Deg. Gi oss det 
samme privilegium i kveld, Far. Må vi tjenere bringe denne forsamling inn i 
Ditt Nærvær, og må vi se Jesus i kveld, som den samme i går, i dag, ja til evig 
tid. Gi det Herre. Frels de fortapte, Herre, om det skulle være en mann, kvinne, 
gutt eller jente. Og når vi ser vår nasjon i dag, så forurenset med mordere og 
banditter og frafalne, og å se fordervelsen i menighetene i dag, å se dem bli 
ledet til den eukumeniske slaktebenken der oppe, fordi de ikke går Guds 
tilveiebrakte vei. De går veien om en tros- bekjennelse i stedet for å komme 
ved Ordet. 
67   Gud, vi ber om at virkelig ekte fødte Kristne, slik som jeg illustrerte ved å 
være virkelige ender. Mine får hører Min røst, en fremmed vil de ikke følge. 
Og Herre, Din røst er Ordet. Det har alltid vært Din tilveiebrakte vei for 
Menigheten og for folket. Ditt Ord er sannhet, og Du er Ordet. Bibelen 
forteller oss om Ordet som er skarpere enn noe toegget sverd, en dømmer av 
hjertets skjulte tanker og råd. Hvorfor kunne ikke Israel se deres Messias, når 
de så at han var Ordet, da Han dømte tankene i deres hjerter? Hvorfor kunne 
de ikke se det? De forsto det gjennom profetene, at profetene kunne. Men når 
Guds fylde ble skapt inn i Hans Sønn, og Han levde iblant oss, så gikk de glipp 
av å se det fordi de var forblindet. 
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For å spare tid… ”En liten stund og verden ser Meg ikke lenger. (Kosmos, 
ordningen, systemet, menighetstiden), de vil ikke se Meg mer. Men dere skal 
se Meg, for Jeg vil være med dere, til og med i dere til tidsalderens ende.” 
Jesus Kristus er den samme i går, i dag, ja til evig tid. 
60  Hva er det? Det er Guds tilveiebrakte Tegn, Guds tilveiebrakte vei. 
Abraham ventet på sønnen; det siste tegnet han så før ødeleggelsen av 
hedningene var Gud manifestert i menneskelig kjøtt, som kjente 
hemmeligheten til Sarahs hjerte da hun var i teltet. Jesus sa at det ville komme 
tilbake igjen ved Menneskesønnens komme. Broder, søster, jeg tror vi lever på 
den dagen. Jeg tror dette er dagen for løftet.  
61 Du må ha tro på hva du gjør. Hvis ikke du har tro, så bare tar du det som 
antagelig… Ordet ”anta” er ifølge Webster, ”Å driste seg til uten autoritet.” 
Men når Ordet lovet det, og Gud står bak det Ordet, da antar du ikke lenger. 
Da gjør du nøyaktig som Ordet sier, og Han er forpliktet til å bakke det opp. 
En stor vekkelsespredikant for mange år siden, (jeg så ham da jeg var bare en 
liten gutt.) var Paul Rader. Han fortalte en fortelling en dag som alltid har 
holdt fast ved meg. Han sa at han en dag hugget ved. Han var en 
tømmerhogger oppe i Oregon. Og han sa at basen hans fortalte ham å gå opp 
på toppen av åsen. Han drømte dette. På denne tiden var han nede på en øy, og 
fikk feber, virkelig varm, han var døende. De gikk for å hente en doktor, men 
det var mil etter mil med kano. Før doktoren kunne komme dit, så begynte 
Paul å ebbe ut, han ble sykere og sykere. Han kalte på sin trofaste hustru. Han 
sa, ”Kjære, det blir mørkt i rommet, mørkere, det lukker seg inne.” Og han 
gikk inn i et koma. Og da han gjorde… så sa han at han drømte at denne basen 
sendte ham opp for å hugge et bestemt tre. Han fant treet og felte det, satte 
øksen i det, og strakk seg ned for å ta det opp. Men han kunne ikke ta det opp, 
han sa at hans styrke hadde forsvunnet. Han kunne bare ikke ta det opp. Han 
sa, ”Størrelsen på det treet er ikke større enn at jeg kan ta det opp. La meg 
prøve igjen.” Han kom seg ned, og han løftet, han strevde til han var utslitt.  
62   Han satte seg ned ved treet og sa, ”Jeg vet bare ikke hva jeg skal gjøre. 
Basen forlanger dette treet ned der i leiren, og jeg er alt for svak til å ta det 
ned.” Så sa han at han hørte den kjæreste stemme han noen gang hadde hørt. 
Det var basen hans som talte. Men han sa, at da han snudde seg for å se hvem 
hans bas var, så var det Herren Jesus. Han sa, Paul, hva er det du kjemper slik 
for? Hva er du så frustrert over? Ser du det vannet som renner der?”  Han sa, 
”Hvorfor kaster du ikke bare stokken i elva, og rir den ned, rir den til leiren.” 
Han hoppet opp på tømmerstokken, og begynte nedover på småkrusene, og 
ropte av full hals, ”Jeg rir på den, jeg rir på den.” 
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dro ut der og holdt fast inntil dåpen i den Hellige Ånd kom, og de talte i tunger 
og lovpriste Gud. Ingen kan si noe annet. Gud er Sin Egen tolk. Dere fikk det. 
45 Dere var kanskje ikke i stand til å forklare det, men dere fikk det. Hvem 
kan forklare Gud? Ingen kan. Jeg kan ikke forklare for dere hvordan Gud kan 
vise et syn, men det skjer. Jeg kan ikke se hvordan Gud kan gjøre disse ting. 
Det er ikke min sak å forklare det. Han forblir alene. Han er Elohim, den 
Selveksisterende! Jeg er bare Hans tjener. Jeg vet at Han lovet det, og jeg vet 
at Det er her. Det er en ting jeg vet, og det er at Han er den samme i går, i dag, 
ja til evig tid. 
46 Jeg vet at Han lovet dette. Gud er her for å gjøre Sine løfter sanne. Det er 
Guds tilveiebrakte vei. Israel fikk tilveiebrakt en profet som stadfestet Ordet, 
og de ble brakt ut. Denne profeten Moses, levde mange år i ødemarken. I 40 år 
kjempet han med dette folket, prøvde å bevare dem til de kom til løfteslandet. 
Det kom til stedet da mannen måtte dø. Han var 120 år gammel. Der var ikke 
noe sted for ham å dø. Men da han var rede til å dø, så tilveiebrakte Gud en 
Klippe for ham, den Klippen som han hadde slått i ørkenen. 
47 Det var Klippen som hadde fulgt dem, som de hadde drukket fra. Gud 
tilveiebrakte ham en Klippe, et sted å dø, hvor Moses kunne dø  en anstendig 
død, på denne Klippe. Å, Gud, la meg dø på samme Klippe! Det er hvor jeg 
vil… Den Klippen var Jesus Kristus. Ja, sir. Etter at han døde på den Klippen, 
så trengte han noen kistebærere, men Gud sendte ham noen engler. Hvorfor 
ikke en gjeng med hans eldste? Fordi ingen kunne ta ham dit han skulle 
foruten englene. De bar ham inn i Guds Nærvær. Han trengte kistebærere, og 
Gud tilveiebrakte. Han gikk Guds tilveiebrakte vei. Halleluja! 
48 Enok vandret med Gud i 500 år, og han behaget Ham. Han trengte en vei å 
dra hjem på, og Gud tilveiebrakte det. Elias hadde forbannet Jesabel for hennes 
malte ansikt og hennes måte å få folket til å gjøre ting på. Og han var trøtt og 
bekymret, og rede til å dra hjem. Han var så gammel at han nesten ikke kunne 
gå over Jordan. Gud tilveiebrakte en vei for ham å krysse Jordan på. Han 
ønsket å gå opp til Himmelen og møte Gud. Gud sendte en ildvogn med hester 
og tok ham opp! Guds tilveiebrakte vei. Han gjør det alltid rett. Ja, sir. Gud 
tilveiebringer alltid en vei. 
49 Da de vise menn var på vei fra Babylon. De så den veien de ville dra, for 
de visste at denne Kongen skulle bli født, og de trengte et kompass. Gud 
tilveiebrakte en stjerne. De forlot alle ting, de trengte ikke noe kompass mer, 
de fulgte stjernen. Det var Guds tilveiebrakte vei. De fulgte stjernen til de fant 
det Fullkomne Lys! 
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50 Å, verden trengte en Frelser en dag, de var fortapt. De visste det ikke. De 
trodde de var frelst, men de trengte en Frelser. Og Gud tilveiebrakte en Sønn 
til Frelser. Hvorfor? Ingen andre kunne gjøre det. Det var ingen mann på 
jorden, ingen i himmelen, ingen var i stand til å gjøre det. Gud overskygget en 
jomfru, og hun unnfanget og brakte fram et Menneskebarn. 
51 Dette Menneskebarnet var verken Jøde eller Hedning. Han var Gud 
manifestert i kjøtt, den Eneste som kunne gjenløse. Hans Blod frelser oss; 
Hans Blod helbreder oss. Det er på dette Blod vi kan stå på til ethvert løfte 
som Han har gjort. Gud lovet å gjøre det. Gud møter tilbederen bare gjennom 
Blodet, og under Blodet. Israel hadde bare et sted å møte Gud. Gud har et sted 
i dag som Han møter tilbederen. Det er ikke ved Metodister, Baptister eller 
Pinsevenner. Han møter dem under Blodet. Det er det eneste sted Gud har, 
ikke i en organisasjon, ikke i en forening, men i Blodet er hvor Jesus Kristus 
møter Sine tilbedere.  
52 Når Jeg ser Blodet. Det er Guds tilveiebrakte vei. Etter at menigheten var 
fullt ut overbevist, da de så at Han var Messias. Da den lille kvinnen ved 
brønnen trengte en Frelser… hun trengte noen til å vise henne; hun hadde gått 
på møter og alt mulig annet. De hadde sett på den ene trosbekjennelsen etter 
den andre, til hin til slutt havnet på gaten som prostituert. En dag skulle hun 
hente ei bøtte med vann, og det var omkring klokken 11 på dagen. Og der sto 
en Mann, en Jøde, her oppe i denne lille rundskuen. Hun sa… Da hun slapp 
bøtten ned for å dra opp vann, så hørte hun en Mann si, "Kvinne, gi Meg noe å 
drikke.” Og hun sa… Hun snudde seg øyeblikkelig og tenkte at det var en 
vanlig Jøde, for Han var bare et menneske, hva hans legeme angikk… Han var 
en Mann, som spiste og drakk og sov akkurat som vi gjør. Han var så mye 
menneske at Han kunne dø, likevel så var Han Gud. Så finner vi ut at da… 
Hun sa, ”Det er ikke skikk for dere Jøder å be oss Samaritanere om slike ting.” 
Han sa, ”Om du visste Hvem du taler med så ville du be Meg om noe å 
drikke.” Han sa, ”Gå og hent din mann og kom hit.”  Hun sa, ”Jeg har ingen 
mann.” Han sa, ”Der snakket du sant. Du har hatt 5 menn, og den du nå lever 
sammen med er ikke din mann.” Hva skjedde? Gud hadde tilveiebrakt noe for 
henne. Hun sa, ”Min Herre, jeg ser at Du er en Profet. Vi vet, at når Messias 
kommer så vil Han fortelle oss disse ting.” Det er hva Han vil gjøre. Ordet sier 
så. 
53 ”Vi ser etter dette. Jeg er syk og lei av alt dette tøyset; deres læresetninger, 
Fariseere, Sadduseere, Herodianere, og hva enn det er. Vi vet, at når Messias 
kommer… Hva sier Du om det?” Han sa, ”Jeg er Ham.” Gud hadde 
tilveiebrakt en vei. Hun forlot brønnen som en forandret kvinne, og løp inn i 
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byen og sa, ”Kom og se en Mann som har fortalt meg de ting jeg har gjort. Er 
ikke dette Messias?” 
54 Peter som lyttet til Andreas sin fortelling, som han hadde gjort mange 
ganger, at Johannes skulle introdusere Messias, og alle disse ting som skulle 
skje. Det var et mysterium for Peter. Men en dag kom han sammen med 
Andreas for å se Jesus. Og da han kom inn i Jesu Nærvær, så Jesus på ham og 
sa, ”Ditt navn er Simon, sønn til Jonas.” Gud hadde tilveiebrakt en vei for 
Peter til å se hvem Han var. Han var denne Messias. 
55   Vi finner ut, etter at Jesus døde og ble tatt opp til Himmelen, så trengte 
Menigheten kraft til å vitne. Så ga Gud dem en Pinse. Nå har 2000 år gått, 
venner, og i disse siste dager så har menneskene kommet inn i et system av 
Kristendom. De har forvrengt det igjen, krysset det inn i læresetninger, 
menigheter, denominasjoner, og intellektuelle taler, inntil kraften og den ekte 
tingen av Jesu Kristi Evangelium praktisk talt er gått tapt. Og her er vi med 
løftes Ordet for de siste dager om hva som vil finne sted, og menneskene tror 
det ikke. De har kommet bort fra Det. Spør du dem om de er Kristne, så svarer 
de, ”Jeg tilhører så-og-så. Det betyr ikke en ting. Du må bli en Kristen ved 
fødsel.  
56 Vi har fått hele greia inn i et Babylon igjen etter 2000 år. Menigheten i dag 
trenger kraft og sannhet igjen. Å, Gud, reiste opp Sin Sønn slik at dette skulle 
bli tatt hånd om, for Han sa, ”En liten stund og verden ser Meg ikke mer, men 
dere skal se Meg; for Jeg skal være med dere, til og med i dere.” Vi finner i 
Hebreer brevet 13:8, ”Han er den samme i går, i dag, ja til evig tid.” 
57 Vi finner ut i Malakias 4, at Han lovet oss et Budskap i de siste dager som 
skulle gjenopprette folkets tro tilbake til fedrene igjen. Han lovet det i de siste 
dager. Han lovet også i Johannes Evg. 14:12, ”Den som tror på Meg, de 
gjerninger Jeg gjør, skal han også gjøre, endog mere enn disse (eller større enn 
disse) for Jeg går til Min Fader.” 
58 Han talte en dag, og de sa, ”Mester, vis oss et tegn.” Han sa, ”En ond og 
vantro slekt (generasjon) søker etter tegn. Det er denne generasjon som vi 
lever i. Han sa, ”Jeg vil gi dem et tegn. For som Jonas var i hvalens mage i tre 
dager og netter, så må Menneskesønnen være i jordens hjerte i tre dager og 
netter.” Hva slags tegn ville en ond og vantro generasjon finne? 
Oppstandelsestegnet. Det er hva vi er lovet i dag. Oppstandelsestegnet på at 
Han lever fremdeles. Han er den samme i går, i dag, ja til evig tid. 
59 Han sa, ”Som det var i Lots dager.” (Som vi gikk gjennom det sist kveld, 
Lots dager, hva som skjedde i Lots dager), slik ville det være når 
Menneskesønnen kommer.” Vi er lovet disse ting og mange flere Skriftsteder. 


